
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 3/19 

  
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 6. 3. 2019, ob 15.00, v sejni sobi IJS 

  
Prisotni: R. Bevc, R. Gruden, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili B. Črnič, A. Fekonja, M. Gams, M. Grmovšek Levec in M. Koželj. 
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 2/19, seje z dne 20. 2. 2019 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 2/19 predhodne seje IO. Ugotovili smo tudi, da sta 
sklepa zadnje seje realizirana. 

  
2.       Priprave na letno skupščino SVIZ/IJS (kratka predstavitev zaključnega računa in predloga 
razdelitve sredstev v letu 2019 s strani blagajničarke R. Gruden) 

  
Blagajničarka R. Gruden je poročala, da je 28. februarja 2019 na AJPES v zakonskem roku 
posredovala podatke lanskega leta poslovanja SVIZ/IJS. To je pomembno zato, da ne bi bili v 
prekrškovnem postopku in posledično materialno kaznovani. 
  
Tako kot vrsto let doslej smo poslovali pozitivno in imamo ponovno presežek prihodkov nad 
odhodki. Blagajničarka nam je podrobno predstavila porabo po posameznih postavkah. Porabo 
finančnih sredstev smo nekoliko prekoračili le pri eni postavki, ki je bila v letošnjem letu kot 
novost vpeljana v naše aktivnosti, ki jih člani koristijo.  
  
V nadaljevanju smo planirali pričakovane prihodke in pripravili plan porabe finančnih sredstev za 
letošnje leto. Upoštevali smo tudi prejete predloge naših članov, vse skupaj pa bomo predstavili 
na letni skupščini SVIZ/IJS, ki bo 19. marca ob 14.00 uri v Veliki predavalnici IJS. 
  
Tekoče zadeve 

  
a)             J. Pungerčar je poročal, da bo v kratkem za javno razpravo pripravljen ZRRID - Zakon o 
znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti. S strani SVIZ Slovenije nas kot pogajalec pri 
pripravah na zakon zastopa dr. B. Nedoh, sicer zaposlen kot raziskovalec na ZRC SAZU. Snovalci 
so se pri pripravi tega zakona opirali na že pripravljene osnutke preteklih let, seveda pa bo pred 
sprejetjem zakona, predvidoma do poletja,  še kar nekaj sestankov. Predvsem je potrebno paziti, 
kot je bilo že tolikokrat doslej povedano, da bo v zakon vgrajeno želeno stabilno financiranje in 
postopen dvig finančnih sredstev do leta 2022, kar ponavljamo  že vrsto let. Skrbi nas tudi, da 



inovativnost, ki so jo dodali v zakon, ne bi posegala v raziskovalni denar institutov, saj se 
upravičeno bojimo, da bi na ta način industrija pobrala osnovnim raziskavam nekaj denarja. 

  
b)                 J. Pungerčar je povedal, da smo prejeli odgovor na dopis SVIZ Slovenije, ki ga je glavni 
tajnik poslal na MIZŠ. Vprašanje se je glasilo »Kdaj in kako se bosta, upoštevaje dogovorjeni dvig 
plač, povišala cena raziskovalne ure (programsko financiranje) ter povišal absolutni znesek 
vrednosti projektov (projektno financiranje) za izvajanje raziskovalne dejavnosti?« 

  
Na kratko naj povemo, da je ministrstvo odgovorilo, da je ARRS ob upoštevanju trenutno 
veljavnega proračuna oblikovala začasno ceno FTE, ki bo do sprejetja proračuna enaka lanski. 
Predvidevajo pa dodatna sredstva za znanost v letošnjem letu in bo ministrstvo po sprejetju 
rebalansa proračuna (ki je za znanost letošnje leto višji, o čemer smo že poročali) ponovno 
posredovalo nova izhodišča za višjo ceno raziskovalne ure na ARRS. 
  
c)                  J. Pungerčar je povedal, da se pripravlja dokapitalizacija Delavske hranilnice, v kateri ima 
tudi SVIZ Slovenije okoli 10-odstotni delež. 
  
4.       Razno 

  
a)         5. marca 2019 smo imeli sestanek z vodjem ene od enot Delavske hranilnice, direktorjem 
S. Šumnom. Sestanku sta prisostvovala G. Kramberger in M. Štraus. Dogovorili smo se, da za nas 
pripravijo nekaj primerov paketnega poslovanja in stanovanjskega kreditiranja, ki jih nudijo članom 
sindikata SVIZ. Ko jih bomo prejeli, jih bomo posredovali našim članom in vsem ostalim zaposlenim, tudi 
z namenom pridobivanja novih članov. 

  
b)            4. marca 2019 smo imeli sestanek z vodjo restavracije Dulcis Gourmet in vodjo restavracije 
gospo Gončin Radano na Jamovi. Predali sem jima kopijo ankete in pripombe s predlogi za 
izboljšanje prehranjevanja zaposlenih med delovnim časom v menzi na Reaktorju in Jamovi. 
Rezultate smo skupaj pregledali, vodja restavracije je obljubila, da bodo pripombe sami še enkrat 
skrbno prebrali in pregledali in nam podali odgovor (npr. nekdo je omenil, da dodajajo hrani 
dodatek jedem Vegeto, kar takoj je povedala, da to ni res), hkrati so se za izvedeno anketo zelo 
lepo zahvalili in, kot so dejali, jo bodo upoštevali. 
  
Posebej se zahvaljujemo J. Jakofčič, U. Škvorcu in R. Hribarju, ki so prispevali pri spletni izvedbi 
ankete. 

  
č)       Pomladanski piknik bomo izvedli 6. junija 2019, verjetno na isti lokaciji kot lansko leto. 
  
c)             Prejeli smo ponudbo za potovanje v Romunijo. Ponudbo smo pregledali in agencijo 
zaprosili, da v potovanje vključi še nekaj zanimivih mest ob poti in natančno določi možen termin 
potovanja. Takoj ko bomo podatke prejeli, jih bomo posredovali članom in razpisali izlet. 

  
Seja je bila končana ob 16.00.                                               Zapisnik pripravila:     M. Štraus P. 
Sejo je vodila: T. Martun                                                             Zapisnik pregledal:     J. Pungerčar    



Ljubljana, 14. 3. 2. 2019 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS, 
                        - članom NO SVIZ/IJS, 
                        - vodstvu IJS 
 


